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HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY FORMANNSKAP 
 

 
  
 
Den 25.01.06 ble det avholdt møte i Måsøy formannskap. Møtet ble holdt på rådhuset  
- ordførerens kontor. 
 
Møtet var berammet med sakliste  den 18.01.06 og formannskapet representanter var 
innkalt med sakliste samme dag.  Vararepresentantene ble tilstillet saklisten til 
orientering.  
 
Videre ble saklisten sendt etatsjefene og politiske partier i kommunestyret, pressen, 
oppslagsstedene m.fl. 
 
Rådmannens utredning/innstilling – unntatt  sakene 1/06 og 2/06  - ble den 18.01.06 
sendt formannskapets repr./vararepr. samt øvrige som får tilsendt utredningsheftet 
vedr. formannskapets møter. 
 
Tilleggssakliste og utredning/innstilling til sakene 1/06, 2/06, 12/06 og 13/06 
ble utlevert på møtet. 
 
Sakene 1/06, 2/06 og 13/06 var unndratt offentligheten og  ble behandlet i lukket møte. 
 
Frammøtt var: 
      1.  Ordfører Ingalill Olsen (A/SV) 

2. Repr. Bård Mortensen  (A/SV) 
3. Repr. John Aase  (A/SV) 
4. Repr. Torstein Johnsen  (SP/H) 
5. Vararepr.  Eva Brochmann 

 
Møtet ble satt kl. 12.00 .          
 
Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og konsulent Eli Moe. 
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0001/06 Unntatt offentlighet Off.l. §6 
NNBK - KRAV UTBETALING HONORAR  
 
 
Saka er unndratt offentligheten og legges ikke ved møteprotokollen. 
 
 
Rådmann Leif Vidar Olsen ble erklært inhabil i sak 2/06 og forlot møtet under behandling av saka – jfr. fvl. § 6, 
1. ledd pkt. a. 
 
Likeså forlot konsulent  Eli Moe møtet under behandling av sak 2/06 da  ble behandlet i lukket møtet – jfr. fvl. § 
6, 3. ledd og kommunelovens § 31. 
 
  
0002/06 Unntatt offentlighet Off.l. §6 
KRAV OM LOVLIGHETSKONTROLL - FORMANNSKAPSSAK 98/05  
 
 
Saka er unndratt offentligheten og legges ikke ved møteprotokollen. 
 
 
  
0003/06  
KLAGE PÅ VEDTAK I FORMANNSKAPSSAK 98/05  
 
 
Ordførerens innstilling: 
Sak 98/05 er behandlet etter kommunelovens § 31.3 og behandlet som en lukket personalsak. 
Vedtak i sak 98/05 er ikke et enkeltvedtak og det hjemler derfor ikke klagerett knyttet til vedtaket. 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Ordførerens innstilling vedtas. 
       Enst. vedt. 
 
 
  
0004/06  
TILBUD OM UTVIKLINGSPROSESS  
 
 
Ordførerens innstilling: 
Måsøy formannskap vedtar i iverksette en utviklingsprosess for å følge opp vedtak i sak 98/05. 
Kostnadene innarbeides i førstkommende budsjettregulering. 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Ordførerens innstilling vedtas. 
 
       Enst. vedt. 
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0005/06  
UTLYSING STILLING SOM TEKNISK SJEF  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet vedtar å lyse ut stillingen som teknisk sjef i Måsøy kommune og godkjenner framlagte 
utlysingstekst.  
 
Som intervjugruppe nedsettes: 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
Som intervjugruppe nedsettes: 
 Rådmann 
 Ordfører 
 Varaordfører 
 Formannskapsmedl. Torstein Johnsen 
 
       Enst. vedt. 
 
 
 
 
  
0006/06  
SØKNAD OM SERVERINGSBEVILLING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet viser til søknad av 25.12.05  fra Jan Petter Matheussen, Snefjord,  om serveringsbevilling for  
serveringsstedet Matheussen kafe og storkiosk i Snefjord. Søknaden innvilges. 
 
Som styrer godkjennes Jan Petter Matheussen .  Det tas forbehold om at etablererprøve for serveringssteder 
gjennomføres og bestås. 
 
Som stedfortreder godkjennes Annfrid Matheussen. 
 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst. vedt. 
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0007/06  
SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet viser til søknad av 26.12.05 fra Jan Petter Matheussen, Snefjord,  om skjenkebevilling 
alkoholholdig drikk gruppe 1, 2 og 3.  
 
Med hjemmel i alkoholloven av 2.06.89 med senere endringer innvilges søknaden  som følger: 
 Bevillingsinnehaver (§ 1-4b): Jan Petter Matheussen, 9714 Snefjord 

Lokaliteter (§ 4-2): Kafelokalene i  Matheussen  kafe og storkiosk, Snefjord  
Bevillingen er som følger: 

• Skjenking av alkoholholdig drikk 
gr. 1 og 2 (under 22 volumprosent) 
gr. 3         (22 volumprosent eller mer).  

 Som styrer godkjennes (§ 1-7c): Jan Petter Matheussen, Snefjord 
 Som stedfortreder godkjennes (§ 1-7c): Annfrid Matheussen, Snefjord 
 Bevillingen gjelder for tidsrommet (§ 1-6): 26.01.2006 – 30.06.2008 

Skjenketiden (alkohollovens § 4-4): 
• Gr. 1 og 2 (under 22 volumprosent):kl. 08.00 –  kl. 01.00 
• Gr. 3 (22 volumprosent eller mer):  kl. 20.00 -   kl. 01.00 

 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 

Enst. vedt. 
 

 
  
0008/06  
AKSJETEGNING MÅSØY REISELIV AS  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet i Måsøy kommune er positiv til etableringen av Måsøy Reiseliv AS for å legge til rette for vekst 
og utvikling av reiselivsnæringa i Måsøy kommune. 
 
Formannskapet vil tegne seg for 60 aksjer i selskapet. Kostnaden er kr. 1.000 pr. aksje, samt kr. 100 pr. aksje i 
stiftelsesomkostninger. 
 
Beløpet innreguleres i budsjettet ved første budsjettregulering. 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst. vedt. 
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0009/06  
ARCTIC VIEW - DRIFT  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet vedtar å lyse ut drifta av Arctic View med søknadsfrist 1.mars 2006. 
 
Formannskapet skal etter at det er ført drøftinger med interessentene avgjøre hvem som skal drifte anlegget og 
ha framlagt avtaleutkast. 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst. vedt. 
 
 
 
  
0010/06  
BILAMBULANSETJENESTEN  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formanskapets uttalelse: 
 
Se vurdering/uttalelse nedenfor i saksutredningen. 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Helse Finnmark har planlagt å redusere ambulansebiltjenesten fra to døgnbiler til en døgnbil og en dagbil. 
Dagbilen vil være i bruk fra kl. 08 til 20 på hverdager. Behovet for ambulansepersonell vil dermed gå ned fra 
dagens 8 årsverk til 6 årsverk. Ut i fra den planlagte reduksjonen vil kommunen dermed kun ha 1 ambulansebil 
om kveldene og nettene samt i helgene og helligdagene.  
 
Som medisinsk-faglig rådgiver for kommunen mener kommunelege I at Helse Finnmarks planlagte reduksjon i 
bilambulansetjenesten i Måsøy kommune vil redusere den helsemessige beredskapen forholdsmessig mye og vil 
være ugunstig for kommunen på flere måter. 
 
Ved en slik eventuell reduksjon vil kommunen i 65% av uka kun ha 1 ambulanse i beredskap. Hvis denne 
ambulansebilen får oppdrag og må sendes til Hammerfest sykehus vil kommunen være uten ambulansebil i 5-8 
timer i snitt. Og hvis en person i Havøysund skulle få behov for akutt behandling så må legen rykke ut alene 
etter å ha hentet evt. hjertestarter og annet nødvendig utstyr fra legekontoret. Sett i lys av at det for det meste er 
turnusleger og vikarleger som kjører legevakt, så vil det også kunne gå med mye tid til å finne fram til 
pasienten. Viktige minutter vil uansett sannsynligvis gå til spille, samt at behandlingen av pasienten ikke vil 
være optimal. Det kan ved akutte oppdrag bety forskjellen mellom liv og død. 
 
Det forekommer også at vakthavende lege må ta med ambulansebil med hurtigbåten til Rolvsøya eller Måsøya, 
eller rykke ut med ambulansebil til Snefjord og Lillefjord. Når dette skjer i helgetid eller om kveld og natt, vil 
Havøysund være uten  lege eller ambulanse. Det vil i så tilfelle være vakthavende sykepleier ved sykehjemmet 
som må utføre akutt medisinsk behandling under telefon-veiledning fra AMK (Hammerfest Sykehus).  
 
Hvis den planlagte reduksjonen av ambulansebiltjenesten finner sted, så vil dette automatisk medføre økt bruk 
av hurtigbåten for transport av pasienter til Hammerfest sykehus. Dette fordi vakthavende lege i de fleste 



 
 

6 

tilfeller vil unngå å være uten ambulansebil i kommunen. Helse Finnmark er klar over dette, og mener FFR har 
kapasitet til dette ifølge avtalen mellom Helse Finnmark og FFR. Men dette vil medføre at rutegående trafikk 
med hurtigbåten blir enda mindre forutsigbar enn det den er nå, spesielt i helger og høytider, og dette er absolutt 
ikke gunstig da hurtigbåten som regel er det eneste transportmiddelet folk på øyene har til fastlandet. 
 
På grunn av geografiske og klimamessige forhold så stiller Måsøy kommune i en særstilling når det gjelder 
behovet for beredskapsressurser i forhold til innbyggerantallet. Vi har to ambulansebiler, ambulansebåt og 
mulighet for hjelp fra Sea-King helikopter. Men selv om det teoretisk sett kan virke som det er overkapasitet så 
vet vi at det ofte er situasjoner hvor det til tross for disse ressursene kan være vanskelig å få fraktet pasienter til 
Hammerfest sykehus. I skrivende stund er det storm og ekstremvær varsel. Det ville ikke ha vært mulig å bruke 
ambulansebåt for transport, og Sea-King helikopteret ville også hatt problemer med å komme hit. Ved slike 
ekstreme situasjoner er det økt risiko for ulykker og behov for akutt medisinsk hjelp og da er det helt utenkelig 
å være uten ambulansebil og ambulansepersonell i mange timer i strekk. 
 
Et annet aspekt er at i en liten kommune som Måsøy så vil det ved ulykker med mer enn en skadet person være 
behov for flere helsepersonell. I ordinær arbeidstid er det flere leger og sykepleiere tilgjengelig. Om kvelden, 
natten og i helgene er det som regel kun en vakthavende lege samt en vakthavende sykepleier på sykehjemmet. 
Det vil kunne ha stor betydning om man har to eller fire ambulanseansatte som kan hjelpe til. 
 
En reduksjon i ambulansebiltjenesten i Måsøy kommune som Helse Finnmark planlegger vil medføre en 
reduksjon i trygghetsfølelsen til helsepersonellet i kommunen, og dermed sannsynligvis en reduksjon i 
trygghetsfølelsen også til befolkningen . For en vakthavende lege å vite at man i flere timer ikke har 
ambulansebil i kommunen,  og at man derfor kan miste en akutt pasient  hvis noe skulle skje,  bidrar klart til 
utrygghet. Og det er absolutt en viktig faktor når leger velger nytt arbeidssted, eller velger om de skal fortsette i 
jobben de har. Det samme vil  gjelde for sykepleierne. En slik reduksjon i ambulansetjenesten kan derfor 
dessverre føre til at kommunen får større problemer enn tidligere med å rekruttere leger, sykepleiere og annet 
helsepersonell i fremtiden.  
 
På grunn av de ovennevnte momentene bør derfor ambulansebiltjenesten opprettholdes på dagens nivå inntil 
videre. Helse Finnmark bør oppfordres til å vurdere alternative løsninger for å redusere kostnadene, helst 
gjennom dialog med kommunen. 
       Enst. vedt. 
 
 
  
0011/06  
INGØY SKOLE - OPPVARMING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet i Måsøy viser til den problematiske situasjonen det er med oppvarming av Ingøy skole. 
 
Formannskapet vedtar at det skal etableres elektrisk oppvarming av sentralvarmeanlegget. 
 
Det avsettes et investeringebeløp på inntil kr. 150.000. Beløpet innreguleres ved første budsjettregulering. 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
       Enst. vedt. 
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0012/06  
SØKNAD OM TILSKUDD - HAVØYSUND NÆRRADIO AS  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet viser til søknad av 15.11.05 fra Havøysund Nærradio AS og vedtar å innvilge søknaden som 
omsøkt med kr. 36.000,- .  
Beløpet belastes kto. 14780 1800 120. 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedta. 
       Enst. vedt. 
 
 
  
0013/06 Unntatt offentlighet Off.l. §6 
KLIENTSAK  
 
 
Saka er unndratt offentligheten og legges ikke ved hovedutskrifta. 
 
  


